
tomu, že se od toho, který vás povolal v Kristově milosti, tak rychle uchylujete k  
jinému evangeliu. Ale to naprosto není nějaké jiné evangelium! To jen jistí lidé vás  
matou a rádi by překroutili evangelium Kristovo. Ale i kdybychom my sami nebo  
anděl z nebe vám hlásal evangelium odchylné od toho, které jsme vám hlásali, buď  
proklet!  … Snažím se teď,  abych si  získal  přízeň u lidí? Anebo u Boha? Což se  
ucházím o to, abych byl pěkný u lidí? Kdybych ještě i teď chtěl být pěkný u lidí,  
nebyl bych Kristův služebník (Gal 1,6-8.10). Podobně se šíří i různé předpovědi o 
konci světa. K těm připomínám Ježíšovo slovo: O tom dni a té hodině neví nikdo, ani  
nebeští andělé, ani Syn, jenom sám Otec… Buďte tedy bdělí, protože nevíte, který  
den Pán přijde (Mt 24,36.42). Pro nás není důležité, jestli se setkáme s Bohem při 
konci světa, či ve chvíli smrti, která může přijít kdykoliv. Důležité je, abychom byli 
připraveni na Boží soud, na setkání s Pravdou. Jediná správná reakce na všechna 
poselství tohoto druhu je pokání podle výzvy Jana Křtitele: Naplnil se čas a přiblížilo  
se království Boží. Čiňte pokání a věřte evangeliu (Mk 1,15).
Protože: Pro svoje spojení s Kristem všichni budou povoláni k životu (1 Kor 15,22), 
je třeba budovat pevné a důvěrné přátelství s Kristem.
Protože Ježíš říká: Kdo slyší mé slovo a věří tomu, který mě poslal, má věčný život a  
nepodléhá soudu, ale už přešel ze smrti do života (Jan 5,24), a jinde: Žádný, kdo 
žije  a věří  ve mne, neumře na věky (Jan 11,26),  je  třeba přijímat  Boží  slovo s 
opravdovou vírou a žít podle něho.
Protože Ježíš říká: Kdo jí mé tělo a pije mou krev, má život věčný a já ho vzkřísím v  
poslední  den (Jan  6,54),  je  třeba  přistupovat  ke  svatému  přijímání  Krista  v 
eucharistii, ale být k tomu i náležitě připraven, protože: Kdo by jedl tento chléb a pil  
kalich Páně nehodně, proviní se proti tělu a krvi Páně (1 Kor 11,27).
S plným vědomím pastýřské povinnosti upozorňuji všechny věřící na tato nebezpečí 
a  zároveň  je  prosím,  aby  věrní  evangeliu  usilovali  o  svatý  život  ve  společenství 
církve.  Ty,  kteří  snad  z  nevědomosti  uvěřili  bludným  naukám,  prosím,  aby  se 
pokorně vrátili  k  nauce  evangelia  a  katolické  církve.  Všechny zahrnuji  do  svých 
modliteb a provázím svým požehnáním. 
zdroj web http://www.ado.cz                       + Jan Graubner, arcibiskup olomoucký
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Kachna o Santovi 2013:  Santa Claus se rozhodl 
skončit s rozdáváním dárků a kandiduje na 
prezidenta ČR.
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J en  p ro  v n i t řn í  p o t řeb u  MB S  SF Ř  P L Z E Ň       LEDEN 2013
NEPRODEJNÉ!

 GLORIA IN EXCELSIS DEO

POKOJNÉ A RADOSTNÉ, BOŽÍ BLÍZKOSTÍ A LÁSKOU 
NAPLNĚNÉ DNY VÁNOČNÍCH SVÁTKŮ 

A POŽEHNANÝ NOVÝ ROK 2013

PROSBY O MODLITBU
• Za mládež, za uchování čistoty – „Pod ochranu Tvou…“
• Za politiky a za ty, kdo vládnou.
• Za nová kněžská a řeholní a terciářská povolání.
• Za růst lásky a úcty k Eucharistii a za všechny, kdo se Pánu vzdálili.
• Za nemocné bratry a sestry a za ty, kdo prožívají něco těžkého.
• Za požehnaný rok 2013.

http://www.ado.cz/
mailto:gineproZ@seznam.cz


S L A V Í M E
NAROZENINY
20. 01. s. Dana Terezie Šedivá 
PROFESE:
20. 01.1992 s. Blažena Klečatská Dr.
20. 01.1992 br. Milan Ludvík Kučera
20. 01.1992 s. Ludmila Marie Františka 
Kučerová
JMENINY:
23. 01. br. Zdeněk
Přejeme hojnost Božího požehnání a ochranu Panny Marie Matky Boží!

Naše setkání v roce 2013 (předběžně):
ve čtvrtek 3. 1. 2013 v 17:00 bude modlitební setkání na faře ve Františkánské, 
setkání MBS bude 17. 01., 21. 02., 21. 03., 18. 04., 16. 05., 20. 06., 19. 09., 17. 
10., 21. 11., 19. 12. 2013

Příspěvek MBS SFŘ Plzeň na Fóru laiků 1.12.2012 :
Pokoj  a dobro všem zde přítomným, zdravíme Vás za bratry  a  sestry z Místního 
bratrského společenství Sekulárního františkánského řádu v Plzni. Reagovali jsme na 
čtyři otázky z nabídnutých témat:

1. Jak vnímáme postavení věřících ve společnosti? 
Z pohledu společnosti:

• Společnost  teď  křesťany  více  vnímá,  věřící  to  mají  lepší,  nemusejí  se 
skrývat. Ve sdělovacích prostředcích se křesťané více objevují. Informace o 
křesťanství se dostávají i do škol. 

• Starší lidé nás vnímají jako naději pro budoucí rozvoj, která pomůže vrátit se 
k myšlenkám křesťanství a k původním hodnotám pokoje a dobra.

• Postavení  věřících  ve  společnosti  zhoršuje  téma  „restituce“  a  některé 
neřešené církevní skandály. Někteří nás tolerují, jiní námi pohrdají. Někteří 
jsou  vnímaví  k našim  chybám  a  hanbám  o  to  více,  oč  více  hlásáme 
křesťanství jako vzor.

• Velkým přínosem jsou Noci kostelů.
Z pohledu věřících:

• Není nás málo a nemusíme se bát.

2. Co vede k povzbuzení naší osobní víry?
• Všechny svátosti, eucharistie, mše svatá a zpověď jsou posilou.
• Modlitba,  zvláště osobní v tichu, četba Písma, breviář a čtení duchovních 

publikací. 
• Naši kněží, především ti s hořícím srdcem, a víra bratrů z řádů.
• Víra druhých, setkávání a sdílení se ve společenstvích, sounáležitost, opora 

v rodině. 

• Duchovní média – rádio Proglas a televize Noe.
• Mimořádné  akce  jako  jsou  návštěvy  papežů,  svatořečení  14  pražských 

mučedníků apod.

3. Jaká jsou největší ohrožení naší víry?
• Nedostatečný kontakt s živým Kristem.
• Nedostatečná vzdělanost v oblasti biblistiky, teologie a historie.
• Laciný  přístup  některých  křesťanů  k životu,  lhostejnost,  vlažnost  a 

individualismus  ve  víře  a  duchovní  lenost.  Také  nás  ovlivňují  sdělovací 
prostředky a různé závislosti.

4. Po čem v církvi toužíme?
• Aby byla církev „svatá“, průhledná jako ze skla, více otevřená světu a aby 

uměla oslovit jiné, hlavně mladé. Aby Synodické zasedání splnilo své poslání 
k nové evangelizaci. 

• Aby byla větší účast věřících na adoracích.
• Aby kněží byli více opravdoví a fundovaní při mši, aby našli čas na setkávání 

se s věřícími po mši a více naslouchali laikům. Abychom měli „inspiraci“ pro 
život skrze fundované kněze. 

• Aby byla výraznější duchovní pomoc bezdomovcům.
• Aby  byly  více  uplatněny  ideály  sv.  Františka:  pokora,  upřímnost, 

opravdovost a nepřivlastňování si ničeho v tomto světě. 
• Aby bylo v kostele teplo a byly vytvořeny příjemné prostory pro scházení se 

po mši. (zpracoval br. Jaroslav Šedivý)

  ⁜※⁂⁜※⁂⁜※⁂ POSELSTVÍ  PEČEŤ ŽIVÉHO BOHA  ⁜※⁂⁜※⁂⁜※⁂

Vyjádření arcibiskupa olomouckého k šíření tzv. "Velkého varování Ježíše 
Krista" a různým poselstvím o konci světa

Na různé dotazy laiků i kněží na tak zvané „Velké varování Ježíše Krista“, které se  
šíří  po internetu a někde také rozdává v kostelích ve formě brožurky,  odpovídá  
olomoucký arcibiskup Jan Graubner následujícím sdělením.
Tato poselství o velkém Božím varování pocházejí z údajných soukromých zjevení 
nejmenované irské vizionářky.  Nemají  schválení  žádné církevní  autority.  Přestože 
obsahují  modlitby k Božímu milosrdenství,  vyzývají  ke zpovědi  a svěcení „pečetí“ 
knězem, obsahují řadu bludů a nejsou v souladu s naukou katolické církve. Biblické 
úryvky jsou vykládány svévolně a v rozporu s církevní naukou. 
Poselství vybízí, aby si lidé jako záruku ochrany proti ďáblovi pořídili „pečeť živého 
Boha“  tím,  že  si  ji  stáhnou  z  internetu  a  najdou  kněze,  který  jim  ji  posvětí. 
Upozorňuji  kněze,  že  na  takové  věci  nesmějí  spolupracovat,  že  by  šlo  o  hřích 
zpronevěry svému kněžskému poslání a podporu vznikající  sekty. Věřící vyzývám, 
aby se nepodíleli  na šíření těchto bludařských poselství.  Na ty, kdo by po tomto 
upozornění dále spolupracovali na jeho šíření, se vztahují slova sv. Pavla: Divím se 
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